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Stadsdelsnämndens frågor och 
skrivelser

Kungsholmens stadsdelsnämnd
Sammanträde 24 september 2020

Skrivelse

I Stockholm har vi valt att organisera välfärden och demokratin genom fjorton stadsdelsnämnder. 
Det handlar dels om ekonomiska vinningar genom möjligheterna att anpassa verksamheterna 
efter lokala förutsättningar, men det handlar också om ett viktigt demokratiskt uppdrag. Att flytta 
besluten närmare medborgarna som det berör. Därför har också stadsdelsnämnden öppna 
sammanträden. Dit bjuds medborgarna in för att ställa frågor och framföra sin åsikt om den förda 
politiken. 

Sedan pandemins intåg har samtliga nämndsammanträden skett med reducerad politiskt nämnd 
samt bakom lyckta dörrar. Det har varit nödvändigt ur ett smittskyddsperspektiv. I dagens läge 
har vi fortfarande ingen aning om när vi kan öppna upp nämndens sammanträden igen. Det 
skadar förstås närheten till medborgarna och deras möjlighet att påverka. Idag finns dock goda 
möjligheter att inte bara ställa in - utan att också ställa om. Vi ser en möjlighet att via stadsdelens 
Facebookgrupp livesända nämndens sammanträden. Det skulle kunna ge en ökad spridning av 
den politiska debatten samt ge medborgare möjlighet att ställa frågor. Vi vill därför att 
förvaltningen ser över frågan om former för livesändning av nämndens sammanträden. 


